

No. 31922. Multilateral

CONVENTION ON PROTECTION OF CHILDREN AND COOPERATION IN RESPECT OF INTERCOUNTRY ADOPTION. THE HAGUE, 29 MAY 1993 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1870, I-31922.*]

WITHDRAWAL OF OBJECTION TO THE ACCESSION OF ARMENIA

Netherlands

Notification effected with the Government of the Netherlands: 28 December 2010

Date of effect: 28 December 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands, 31 January 2011

N° 31922. Multilatéral

CONVENTION SUR LA PROTECTION DES ENFANTS ET LA COOPÉRATION EN MATIÈRE D'ADOPTION INTERNATIONALE. LA HAYE, 29 MAI 1993 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1870, I-31922.*]

RETRAIT D'OBJECTION À L'ADHÉSION DE L'ARMÉNIE

Pays-Bas

Notification effectuée auprès du Gouvernement néerlandais : 28 décembre 2010

Date de prise d'effet : 28 décembre 2010

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Pays-Bas, 31 janvier 2011

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

Since the Republic of Armenia has fulfilled the obligation to designate a Central Authority, the Kingdom of the Netherlands (the Kingdom in Europe) withdraws its declaration made in accordance with article 44, paragraph 3, of the Convention, objecting to the accession of the Republic of Armenia to the Convention.

Therefore, the Convention has entered into force between the Kingdom of the Netherlands (the Kingdom in Europe) and the Republic of Armenia on 28 December 2010.

[FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS]

Puisque la République d'Arménie a accompli l'obligation de désigner une Autorité centrale, le Royaume des Pays-Bas (le Royaume en Europe) retire la déclaration d'objection à l'adhésion de la République d'Arménie à la Convention, faite conformément à l'article 44, paragraphe 3, de la Convention.

Par conséquent, la Convention est entrée en vigueur entre le Royaume des Pays-Bas (le Royaume en Europe) et la République d'Arménie le 28 décembre 2010.